
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 
dne 11. ledna 2024 

 
Přítomni: Barták, Forst, Loebl, Nečaský, Sgall, Šámal, Töpfer, Tůma, Vidová Hladká 
Hosté (na bod 1): Brom, Holubová, Žák 
 
 1. Proběhla diskuse o cílech a možnostech propagace, jak ze strany sekce, tak ze 

strany děkanátu (OPMK, proděkan pro propagaci). Na informatické sekci vznikla 
skupina pro propagaci pod vedením kol. Holubové. Proběhne další jednání 
propagační skupiny s OPMK. 

 
 2. Kontrola zápisu z předchozího jednání (21. 12.) - bez připomínek. 
 
 2. Proděkan Sgall informoval o zahájení procesu změn studijních předpisů UK. Je 

možné se pokusit uplatnit některé návrhy ze sekce, ale není jasné, zda snahou 
UK není spíše další rozvolnění předpisů. 

 
 3. Do komise pro VR na AP1 jmenují všechny katedry svého zástupce, schůzka 

komise bude 1. 2. U ostatních komisí je třeba shánět zejména externisty. 
 
 4. Dne 17. 4. proběhne volba děkana. Návrhy se podávají do 2. 4., 10. 4. bude 

beseda s kandidáty. Proděkan Sgall oznámil, že nehodlá setrvat ve funkci celé 
příští funkční období. 

 
 5. Proděkan Sgall upozornil na změny ve vyplácení stravného. 
 
 6. Proděkan Sgall vyzval k intenzivnějšímu hledání komunitárních zdrojů financí 

(např. projekt HORIZON). 
 
 7. Sekce by měla nominovat 1 až 2 zástupce do komise pro etiku ve výzkumu. 
 
 
 
 
 Zapsal: Forst 


